

Hydrated Bentonite

946 mL, Nutritional supplement beverage, Stock No. 1725-9

Hydrated Bentonite is a natural clay, which comes from volcanic ash. It is often used as a thickener in facial masks, as it absorbs excess oils and dirt from the skin.

Studies show that the use of volcanic ash internally goes back to the Indians of the high Andes Mountains, tribes in Central Africa and the aborigines of Australia. Taken internally, it supports the intestinal system in the elimination of toxins.

Hydrated bentonite is made by suspending microfine bentonite of USP grade purity in purified water.

Did you know?

Clay has a negative electrical attraction for particles that are positively charged. In the organism most of the toxic poisons are positively charged. These toxins are irresistibly drawn towards the clay. Moreover, according to an authority on Bentonite (another name for energetic clay), "the very minuteness of the particles of Bentonite gives a large surface area in proportion to the volume used, thus enabling it to pick up many times its weight in positively charged particles."

According to Robert T. Martin, Ph.D., Mineralogist at Massachusetts's Institute of Technology, one gram of the product has a surface of 800 square meters. The greater the surface area the greater its power to pick up positively charged particles.²

NSP Advantage

946 mL. Nutritional Supplement Beverage.

Ingredients: Water, bentonite, sodium benzoate, citric acid.

Recommendation: One teaspoonful (5mL) with a glass (250 mL) of water, twice daily. Herbal laxatives are recommended when using Hydrated Bentonite.

1. Clement, Laura, and Tanner Russ, The Herb Allure Resource Toolkit, Herb Allure, 1997.

2. Abehsera, Michel, The Healing Clay, Swan House, 1979, pp.8-9.

Features & Benefits

- Attracts and neutralizes poisons in the intestinal tract by adsorbing them so they can be eliminated.
- Bentonite has traditionally been used to help eliminate food allergies, food poisoning, mucus colitis, spastic colitis, viral infections such as stomach flu, and parasites (parasites are unable to reproduce in the presence of clay).¹

Bentonite Hydratée

946 mL, Boisson nutritive, No de stock 1725-9

Bentonite Hydratée est une argile naturelle qui provient de cendres volcaniques. Elle est utilisée comme épaississant dans des masques faciaux puisqu'elle absorbe l'excédent d'huile et les peaux mortes.

Des études ont démontré que l'usage interne de cendres volcaniques nous vient des Indiens des hautes montagnes des Andes, des tribus d'Afrique centrale et des aborigènes d'Australie. En usage interne, elle soutient le système intestinal dans l'élimination des toxines.

On produit Bentonite Hydratée en suspendant de la bentonite microfine dont la pureté est de grade USP dans de l'eau purifiée.

Saviez-vous que?

L'argile a une attraction électrique négative pour les particules qui ont une charge positive. Dans l'organisme, la plupart des poisons toxiques ont une charge positive. Ces toxines sont irrésistiblement attirées vers l'argile. De plus, selon une autorité de la bentonite, "les

très petites particules de bentonite ont une très grande surface en proportion du volume utilisé, permettant ainsi de recueillir de nombreuses fois leur poids en particules avec une charge positive". Selon Robert T. Martin, Ph.D., minéralogiste au Massachusetts Institute of Technology, un gramme du produit a une surface de 800 mètres carrés. Plus la surface est grande, plus son pouvoir de recueillir des particules avec une charge positive est grand.²

Avantages NSP

946 mL. Boisson nutritive.

Ingrédients: Eau, bentonite, benzoate de sodium, acide citrique.

Mode d'emploi: Une c. à thé (5mL) dans un verre d'eau (250 mL), deux fois par jour.

Il est recommandé de prendre un laxatif à base d'herbes avec Bentonite Hydratée.

1. Clement, Laura, and Tanner Russ, The Herb Allure Resource Toolkit, Herb Allure, 1997.

2. Abehsera, Michel, The Healing Clay, Swan House, 1979, pp.8-9.

Caractéristiques et Bienfaits

- Attire et neutralise les poisons dans l'appareil intestinal en les absorbant afin qu'ils soient éliminés.
- La bentonite a été utilisée traditionnellement pour aider à éliminer les allergies alimentaires, les poisons alimentaires, les colites à base de mucus, les colites spastiques, les infections virales et les parasites (les parasites ne peuvent se reproduire en présence d'argile).¹